



<b>Skolebestyrelsesmøde</b>	<b>Referat</b>	<b>Dato:</b> 9.05 2023	<b>Tid:</b> 17.00 – 19.30 Personalerummet på skolen
<p><b>Deltagere:</b>  <b>Forældrerepræsentanter:</b>            Janni Damborg Bruun, Malene Kristensen, Jesper Madsen, Lars Christensen, Maja V. Sjøgaard, Birgitte Haahr Hejlesen  <b>Suppleanter:</b>            Tilde L. Christensen, Jannie Flink Bust,  <b>Medarbejdere:</b>            Anita Poulsen, Henrik Degn  <b>Elever:</b>            Alexander, Alexander  <b>Ledelse:</b>            Maria Frimand Andersen, Dorthe Klitgaard, Rie Ernts</p> <p><b>Afbud: Malene Hald, Rie Ernst, Jesper Madsen</b></p>		<p>Vi aftalte sidste gang at der på skift købes ind til lidt let mad ala brød og pålæg. Beløb 300 kr. – der kan handles i brugsen på konto diverse.</p> <p>Skolen: sørger for drikkevarer.            Mad: Birgitte            Bage / kage / frugt: Janni</p> <p>Dette går på skift – så næste gang er det andre der skal have med.</p>	
<b>Fraværende:</b>		<b>Mødeleder:</b> Jannie Damborg	<b>Referent:</b> Dorthe Klitgaard

	<b>Punkt</b>	<b>Formål</b>	<b>Proces</b>	<b>Tid</b>	<b>Beslutning og deadline</b>
1.	Referat	Godkendelse	Evt. drøftelse og beslutning	5	Godkendt
2.	Meddelelser	Orientering fra ledelse, medarbejderrepræsentanter og elever	Emner, der giver anledning til yderligere drøftelse, tages som pkt. til næste møde	20	Trine gået på barsel. Trines skema dækkes meget internt og af Ann, som vi har lånt af Hammershøj skole.

			Vi spiser under dette punkt.		<p>Der har været skriftligt prøver for 9. klasse. Det er gået efter planen.</p> <p>Der er taget beslutning om, at det er HAGS som skal etablere ny legeplads.</p> <p>Elevrådet vil gerne have hjælp til arrangementer. Der har været indkaldt forældreråd til møde, i forhold til at hjælpe elevrådet. Der mødte kun 3 forældre ind, så der er pt. Ikke truffet afgørelse om noget arrangement.</p> <p>2 og 3 klasse har været til fritterfestival. Det var en hyggelig eftermiddag.</p> <p>Uge 21 er en alternativ uge – hvor 0 – 5 klasse er sammen på tværs hele ugen. Der er Sønderløbet inden sommerferien, hvor 0 – 5 klasse skal deltage.</p> <p>6. årgang har haft overnatningsarrangement i hallen. Det var et godt arrangement.</p>
3.	Ordførerskaber	Ordførerskaberne rundt.	<p>Ordførerskaber:</p> <p>Elevrådet <b>Maria, Alexander og Alexander</b>  B&amp;U, herunder skolestruktur <b>Janni</b>  Ø&amp;E, herunder økonomi <b>Lars</b>  Skole og forældre <b>Marlene</b>  PR <b>Fælles</b>  Forældrerådsarbejde <b>Malene H</b>  National – UVM <b>Jesper</b>  Landsbyfællesskab-samarbejde <b>Maja</b></p> <p>Mangler vi noget eller nogle?</p>	20	<p>Nationalt er der vedtaget finanslov, hvor vedtagelse af nedættelse af klassekvotienter er udskudt.</p> <p>Der er afsat midler til højtbegavet elever og tidlig indsats.</p>
4.	Princip 1	Fører tilsyn	Malene styrer proces – alle skal have læst princippet.	20	Maria har fortalt om princip 1 – om undervisningen og hvordan det bliver brugt i skolen.

					Efterfølgende gennemgange tilsyn af principper, vil være hvor der er 20 minutter til at gennemgå det og derefter 10 minutter til at tilrette dette.
5.	Meddelelsesbog / skolehjem samtaler.	Hvad skal sådan en indeholde ud fra et forældreperspektiv	<p>Maria fremlægger hvad skolen tænker om meddelelsesbog og skole-hjemsamtaler.</p> <p>Bestyrelsen giver input hertil. Og vi kigger ind i principperne</p>	20	<p>Der er kommet en lovgivning om at der kommer en meddelelsesbog som erstatter elevplaner.</p> <p>Meddelelsesbogen er positiv og handlingsorienteret.</p> <p>Tilgængelig for elev og forældre og udgives 2 gange årligt.</p> <p>Der er påbegyndt et arbejde mellem Maria og 3 lærer, hvor der bliver drøftet og undersøgt skole/hjemsamtaler, elevsamtaler og meddelelsesbog mv. og brugen heraf.</p> <p>Det skulle gerne give en systematik og gøre, at meddelelsesbogen bliver god og informativ.</p> <p>Der kan eventuelt differentiere i hvem der skal have hhv. 2 og 1 skolehjemsamtale</p>
6.	Skolefællesskab	Hvad gør vi ind i næsteskoledår	<p>Maria orienterer om hvad der er tænkt og planlagt indtil nu.</p> <p>Bestyrelsen drøfter hvad de tænker er vigtigt ind i et samarbejde og skolefællesskab.</p>	20	<p>Der er afholdt nogle få møder i skolefællesskabet mellem ledelserne i Ørum og Hammershøj.</p> <p>Der vil blive afholdt et fælles arrangement for personalet i uge 32.</p> <p>Der skal i skolefællesskabet arbejdes med et fælles oplæg.</p> <p>Sfo og klub i fællesskabet har også arrangeret fælles oplæg og videre arbejde.</p> <p>Måske kan der være fælles børnearrangementer i løbet af året.</p>

					<p>Mellemformer skal helst blive et punkt hvor der er samarbejde på sigt. Der vil i uge 28 være fælles feriepasning for sfo-børn.</p> <p>Maria kommer et lille oplæg – til debat i skolebestyrelsen på næste møde</p>
7.	<b>Eleverne sendes hjem her.</b>				
8.	Næste skoleår	Næste skoleår	Orientering om næste skoleår V/ Maria	20	Maria har orienteret om planlægningen af næste skoleår.
9.	Evt.	Plads til diverse og emner til kommende møder	Beskeder/forslag/spørgsmål kan gives her, mens emner til egentlig beslutning sættes på efterfølgende møde.	5	<p>Birgitte indtræder i bestyrelsen, da Mark træder ud.</p> <p>Mad på næste møde:</p> <p>Mad: Skolen Kage: Skolen</p> <p>Punkter til kommende dagsorden <del>Meddelelsesbøg</del> <del>Telefon / Smarts Watch i skoletid.</del> SFO – hvordan understøtter SB kvaliteten og optimering af den. Hvilken service skal medarbejderne levere overfor forældre Principper for trafik? Kommunen har fokus på det. Fond ansøgning – og legeplads Sundheds- og trivselsprincip. Skolefællesskab Trivselsmåling og elevrådets undersøgelse. Meddelelsesbøg og elevstyrede samtaler. Skolefællesskaber – hvad ønsker skolebestyrelsen.</p>

Nye møder i skoleåret 2022 / 2023: ~~10.08, 20.09, 24.10, 23.11, 19.12, 10.01, 8.02, 6.03, 13.04~~, 9.05, 19.06

---

Janni Damborg Bruun

---

Jesper Madsen

---

Lars Christensen

---

Malene Hald

---

Henrik Degn

---

Anita Poulsen

---

Birgitte Haahr Hejlesen

---

Tilde L. Christensen

---

Janni Flink Bust

---

Maja V. Sjøgaard

---

Malene Kristensen

---